
VEVČE — ZGORNJI KAŠELJ
• Člani ZK za nove ulične odbore

SZDL
Sedanji ulični odbori socialistične

zveze so potrebni temeljite kadrov-
ske obnove, saj niso izpolnjevali
svoje vloge. Na predsedstvu kra-
jevne konference SZDL so se dogo-
vorili, da se bodo najprej lotili ob-
močja Kašlja, za njim pa še Vevč. V
pomoč socialistični zvezi so pri tej
nalogi priskočili člani ZK, ki živijo v
KS, organizacijsko pa so vključeni,
kjer delajo. Dne 13. junija so se se-
stali komunisti 17 območja Kašlja, se
se/nanih z nalogo in prevzeli obvez-
nosti pri evidentiranju kandidatov za
ulične odbore SZDL. Pomoč pa so
obljubili tudi šeza v ̂ rihodnje.saj se
zavedajo, da kraj Iahko gradimo in
prijetno vzdušje ustvarjamo v njem
le družno tako, da vsak prispeva ne-
koliko dobre volje.

9 Evidentirani za novo vodstvo OO
ZK v KS

Sedanji sekretar OO ZK v KS je
Tone Trtnik, za nov mandat, za kate-
rega bodo volitve jeseni, pa je evi-
dentirana Anka Brajevič, ki se je še
pred nekaj leti zelo delovno izkazala
v mladinski organizaciji KS. Tudi z
evidentiranimi kandidati za druge
funkcije v osnovni organizaciji ZK so
se člani seznanili na sestanku 17. ju-
nija in dali predlogu kadrovske ko-
misije polno podporo.

• Vevški kullurni leden je presegel
vse dosedanje

To lahko ocenjujemo pra\ 7 vseh
strani, tako po množičnosti kot po
pestrosti in k\aliteti. Glavno zaskigo
7atoimajopredvsem jubilanti.Toso
Društvo ljudske tehnike — 20 let.

Strelska družina Bine Grajzer — 40
let in še posebej Papirniški pihalni
orkester s 85. obletnico. Seveda so
vse to lepo /ložili v komisiji za kul-
turo pri KS pod vodstvom Naceta
Zajca in sodelavcev iz Papirnice.
Tako je bil letošnji praznik KS in Pa-
pirnice zaznamovan z izrednimi kul-
turnimi in drugimi dogodki, ki so se
začeli v ponedeljek, 17., končali pa v
nedeljo, 23. t. m. Posebno izjemen je
bil tudi samoupravni dogodek, to je
skupno zasedanje delavskega sveta
Papirnice in skupščine KS s prisot-
nostjo vodstev družbenopolitičnih
organizacij kraja in tovarne ter s pri-
sotnostjo občinstva. Na tej seji so
bila prvič podeljena tudi krajevna
priznanja.

Prejeli so jih: Papimiški pihalni
orkester, Strelska družina Bine
Grajzer, Ribiška družina, Nogo-
metni klub Slavija, Papirnica Vevče,
Marija Suvorov, Aleš Babnik, Franc
Kocjančič, Janez Pečjak, Matjaž
Lampelj in Tone Trtnik.

PISMO IZ SPLITA
V uredništvo smo prejeli pismo

Rada Podobnika, ki je rojen v Kaš-
Iju, že od leta 1947 pa živi v Splitu.
Piše nam, da je kot otrok največ živel
na Vevčah in se še vedno čuti za Vev-
čana. Vsako leto Vevče tudi obišče in
o njih veliko razmišlja.

Pred Ieti. pravi, smo poimenovali
ulice in cestc po več ali manj znanih
in zaslužnih ljudeh iz naše revolucije.
Nekatere ceste pa so dobile bolj pos-
plošena imena, kot Vevška, Skojev-
ska, Kašeljska cesta. Papirniški trg
itd. Rada Podobnika je začelo zelo
zanimati. ali na Vevčah ni zrastel
noben pomemben mož, po katerem

bi poimenovali kako ulico. Brskati je
začel in končno našel v splošni enci-
klopediji, v četrti knjigi na strani
434, da se je leta 1887 na Vevčah
rodil Josip Križaj, znani operni
pevec, ki je bil angažiran v glavnem v
Zagrebški operi in je do leta 1957 in-
tepretiral več kot 125 prvih basov-
skih in bas-baritonskih vlog itd.

Tovariš Podobnik predlaga, naj v
KS o tcm razmislijo in ocenijo, ko-
liko je ta dobronaraerni predlog upo-
raben. S. G.


